
 

Referat af Tri-møde d. 07. december 2017 

 
Mødedeltagere:  

Guillermo, Bjarne, Jakob, Rasmus og Cathrine (Lars syg, Jens forhindret) 

 

1. Hvilke stævner bliver klubbetalte. Her skal vælges et stævne uden licens, og et med licens, og som 
noget nyt skal vi også vælge et DM løb, da dette måske fremover skal ind og oprettes via event på 
Langgarvernes hjemmeside for at kunne få tilskud. 

 
Løb 1: TRI på tyren - DM sprint, lørdag 19-05-2018 
Løb 2: Kalkgravstriathlon, søndag 10-06-2018 
Det 3: Løb står åbent - der er talt om Burresø 111 30. juni eller Bellevue tri OL distance midt 
august. 

2. Skal vi arrangere spinning/har det en interesse? 
  

Vi prøver til næste år, vi er for langt ind i vintersæsonen.  

3. Input til svømningen og cyklingen i sæsonen. 
 

Vi fortsætter onsdag, og lørdag med trænere i vintersæsonen, og Open Water bliver igen om 
onsdagen, Rasmus annoncerer på FB til foråret. Der vil blive undersøgt om svømme tiden lørdag 
kan flyttes til søndag morgen i ny sæson. 

Vi cykler forsat søndag morgen ved Lars (Lene annoncerer på FB). 

4. Skal vi have en intern tri-master tunering? 
 

Intern tri master turnering. Klubmester bliver fundet gennem de 3 klubstævner. Point system fra 
langgarvermaster. 

5. Skal vi oprette en event, hvor triatleterne udfordre løberne? 
 

Udskudt til næste møde, eller hvis motionsudvalget vil arrangere. 

6. Skal vi prøve at oprette en kalender, med de løb medlemmerne deltager i, så eventuelle 
resultater/referater/stemnings billeder, kan komme op på Langgarvenes hjemmeside, og derved gøre 
tri delen mere synlig? 

 
Guillermo sender et oplæg ud. 

7. Eventuelt...... 
 

Guillermo gjorde opmærksom på at der vil komme et kontingent stigning, da der pt. ikke kommer 
så mange penge ind fra de events/stævner Langgarverne holder, samt er der varslet kontingent 
stigning fra Dansk Triatlon Forbund. 


